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VOORWOORD 
 

 
Beste leden, 

 
Zojuist tel ik dat dit mijn 80e Vinkeslag bijdrage is. Soms heb je minder 
te vertellen en soms meer maar dit keer kan ik de hele Vinkeslag wel 
volschrijven. Er staat een heleboel te gebeuren. Zonder overdrijven is dit 
het drukste bestuursjaar ooit. Overigens zijn we vooral met leuke dingen 
en de toekomst bezig. Overigens ook met het verleden want van de 
week stond Peter Koops gewoon weer te singelen op de baan. Deze 
grote kampioen van ons verleden maakt zijn come-back. Dan is ATV 
definitief op de weg terug! 
 
Om te beginnen kunnen jullie elders in de Vinkeslag een 
voortgangsrapportage lezen over de padelbanen die we voorbereiden. 
In het kort komt het er op neer dat we bijna door de papiermolen heen 
zijn. We wachten op de bouwvergunning, de akte van opstal is zo goed 
als af en passeert in september (deze regelt dat de banen van ATV zijn, 
gebouwd op grond van de gemeente) en de aannemer is aanbetaald 
en staat klaar. We moeten nog wat mussen tellen in de struiken en een 
oplossing voor de bomen vinden maar het zou me tegenvallen als we 
niet in september gaan beginnen. 
 
Gerelateerd hieraan is Remco druk met de administratie bezig. We gaan 
de optie krijgen per maand te betalen (wel jaar lidmaatschap), kunnen 
een stuk meer automatiseren en Wilco en de ledenadministratie gaat 
ook ingezet worden. Sowieso gaan we per 2024 met een QR code 
afhangen en daar moet ook een en ander voor omgebouwd worden. 
 
Als klap op de vuurpijl heeft het bestuur vandaag besloten twee 
gravelbanen op te offeren voor een smashcourt baan of andere 
ondergrond. De continuïteit van onze vereniging in de winter staat 
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onder druk. Het klimaat werkt niet meer mee met hele natte en 
wisselende perioden wat betreft temperaturen. Hiermee zouden we 
bijvoorbeeld lessende leden bijna volledige doorgang kunnen 
garanderen in de winter. Ook andere leden kunnen dan ‘s winters beter 
door tennissen. We kennen de nadelen, gravel is superieur, maar we 
denken dat het de gezondheid van de club ten goede komt. Dit is 
overigens een GRS route dus het betekent memo’s, lobbyen en 
gemeentelijk overleg. We doen het na de padelbouw want we willen 
graag controle houden en niet te veel hooi op de vork nemen. 
 
We gaan ook met frisse zin de jeugdafdeling weer versterken. Dit keer 
proberen we het via een samenwerking met PTC. De details volgen als 
we iets verder zijn maar de besturen hebben vergaderd samen en we 
zijn enthousiast. We kunnen activiteiten, ledenwervingen en trainingen 
samen doen. Ook Maximus is een gedeelde kracht hier zodat de 
trainers ook kunnen samenwerken. We werken eerst een en ander 
verder uit maar ik ben een groot voorstander van samenwerken op dit 
gebied. 
 
Verder is een ladiesnight gepland (iedere dame mag komen!), ik zal 
barman zijn, is er een feestcommissie aan het werk, gaan we de 
padelbanen feestelijk openen, gaat de najaarscompetitie beginnen en 
nog veel meer om op te noemen. We knallen door met projecten en de 
club wordt steeds mooier en gezelliger. Als je wat wilt organiseren of 
het clubhuis wilt gebruiken laat het ons weten. 
 
Als jullie dit lezen is net het hoogtepunt van het jaar geweest. Het Open 
Toernooi. Daar berichten we volgende keer weer over. Dat verdient een 
aparte inleiding. Ik ben benieuwd naar de come-back resultaten van 
Peter. In ieder geval welkom terug! Als er meer oud leden zijn die terug 
willen komen, iedereen is welkom, zegt het voort. 
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Ik kwam papier te kort voor de inleiding. Verder in de Vinkeslag meer 
details over deze onderwerpen. 
 
Groet, 
Victor 
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VINKESLAG OP WEBSITE ATV 2023 
 
 
Nummer Kopij inleveren  Verschijningsdatum 
5   13 november   Tussen 20 en 24 november 
 
 
Wilt u onze leden verrassen met een leuk verhaal of heeft u andere 
belangrijke mededelingen voor ons clubblad dan kunt u de kopij per 
mail sturen naar Noortje Korteweg (noortjekorteweg@hotmail.com) 
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LEDENADMINISTRATIE 
 

 
In de afgelopen periode hebben we weer enkele nieuwe leden mogen 
ontvangen en ook een aantal zomerchallenge leden, zij proberen uit of 
een volledig lidmaatschap iets voor hen is. Als je tennis leuk vindt en 
wetende dat je straks ook voor hetzelfde lidmaatschap kunt padellen 
dan moet dat toch geen issue zijn zou je denken. 
De voorbereidingen voor het nieuwe seizoen incl. padel is al volop in 
voorbereiding. Het ledensysteem moet worden aangesloten op het 
financiele systeem zodat automatische incasso mogelijk wordt wat heel 
veel administratie moet gaan besparen. Dit zorgt er tevens voor dat we 
geen jaarfactuur meer zullen sturen maar dat er periodiek (maandelijks, 
kwartaal?) geincasseerd wordt. Een hele uitzoekerij en de diverse 
commissies zijn er druk mee om alles geregeld te krijgen. 
 
Omdat vanaf 2024 geen plastic KNLTB pasjes meer worden verstrekt 
moet ook een oplossing worden gevonden voor het afhangbord in het 
clubhuis en ook het toegangssysteem. 
 
Kortom heel veel veranderingen waar elke bestaande commissie en 
nieuw opgerichtte commissies hun handen aan vol hebben. 
 
Nieuwe inschrijvingen graag direct via onze website zodat ik alle details 
compleet bij elkaar heb staan. 
 
Onze nieuwe leden zijn: 
 
Senioren: 
Dhr. A Verloop, zomerchallenge 
Dhr. A Visser, zomerchallenge 
Mevr. S Huisman 
Mevr. A Flach  
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Dhr. L Baas, zomerchallenge 
Dhr. P Everaert 
Dhr. P Koops 
Mevr. A van Maren 
Dhr. E van Maren 
 
Junioren: 
Geen helaas 

 
Wij wensen u een gezellige tijd bij A.T.V. ,  
 
Wilco Buitendijk,  
ledenadministratie 
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PADELBANEN 
 
 

Beste leden, 
 
Hoe ver staan we met padelbanen bouwen? Na 4 jaar lobbyen en 
praten gaat het nu snel. 
 
De gemeente is het eerste station. Men werkt enorm goed mee. De 
ambtenaren van Juridische Zaken en Sport helpen onder leiding van de 
wethouder enorm. Bijna elke vrijdag op het gemeentehuis hebben we 
overleg met Johan en de ambtenaren. Samen bespreken we de 
voortgang en dan met name de vergunning trajecten. 
 
Ten tijde van de print van deze Vinkeslag hopen we dat we de volgende 
zaken hebben afgerond dan wel slechts dagen verwijderd zijn van; 

o De akte van opstal. Dit betekent dat we eigenaar worden van de 
padelkooien terwijl de grond van de gemeente blijft. Een 
identieke situatie als voor het clubhuis. 

o De omgevingsvergunning, vroeger de bouwvergunning, 
inclusief de juiste milieu meldingen. 

o Een kapvergunning  voor de bomen en struiken inclusief een 
ecologisch afgerond besluit met betrekking tot de mussentelling. 

 
Dit zijn de belangrijkste juridische obstakels. Er zijn er meer maar ik laat 
het hier even bij. Dat betekent dat ATV zich ook moet voorbereiden. 
Denk hierbij aan; 

o Nadenken met de barcommissie over de inzet van nieuwe leden 
ten behoeve van bardienst. We zijn een gezelligheidsvereniging 
en daar hoort bardienst bij. Zo leer je de leden kennen ook.  

o De financiële administratie wordt omgezet naar een module van 
de KNLTB. Hiermee zou ook de ledenadministratie makkelijker 
moeten worden. Hier is ook maandelijks betalen dadelijk een 
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optie (wel jaarabonnement!), tarieven stellen en voorbereiden 
op communicatie en eventueel lesprogramma bij Maximus. 

o Een hele reeks kleine zaken als activiteitenkalender, feesten en 
openingsdagen, reclame met de gemeente maken en 
sponsoractiviteiten. 

 
En dan gaat het pas beginnen. We zijn ook druk met plannen voor de 
bouw. Deze bewegende doelen (tijdspaden) geeft wat zorgen over de 
voorbereidende werkzaamheden omtrent de bouw. Afijn ook dat komt 
goed maar dan hebben jullie een beetje overzicht wellicht. 
 
Afgelopen week hebben twee ervaren rotten van ATV zich aangemeld 
om padelbaas te worden. Dat betekent dat deze leden een commissie 
gaan vormen met nieuwe leden en de padel leden gaan integreren in 
de club. Dat is erg belangrijk. Wie weet verdubbelen we in leden. Dat is 
geweldig maar geeft ook uitdagingen. Volgende Vinkeslag meer hier 
over. Als je interesse hebt om mee te helpen, meldt je bij me aan. 
Kortom, de padelcommissie en bestuur voelt de bouw naderen. Ik durf 
te zeggen dat we voor het einde van het jaar kunnen spelen. Er kan van 
alles misgaan nog maar ik schrijf het gewoon op ����. 
 
Groet, 
Victor 
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SMASHCOURTBANEN 
 

 
Beste leden, 

 
Smashcourt………voor velen een vies woord voor anderen een uitkomst. 
Op elke vereniging is het hetzelfde. Gravel is een superieure 
ondergrond. Het levert de minste blessures op en technisch gezien kun 
je het meeste in de balbaan kwijt. Ook topspelers en de KNLTB zijn altijd 
op zoek naar goede gravelbanen. Of denk eens aan onze toernooi 
directeur Remco. Die heeft natuurlijk het liefst mooi weer en 6 
gravelbanen. Dan heeft hij ook geen gedoe met vragen wie op welke 
baan mag spelen. 
 
Het heeft ook nadelen. De nadelen hebben eigenlijk voornamelijk met 
continuïteit te maken. Binnen 10 minuten na de hardste bui kun je weer 
spelen. Dit betekent dat lessende leden met veel minder uitval te maken 
krijgen. Ook de niet lessende leden kunnen buiten de lesuren dus veel 
meer tennissen. En dus is de vereniging de winnaar omdat het hele jaar 
door er activiteiten zijn op de club. 
 
Alle voor en tegens afwegende hebben we belsloten dat een mix van 
gravel en smashcourt beter is voor deze tijd. Veel leden hebben geen 
boodschap aan gravelargumenten. In deze tijd wil men directer 
consumeren en dus ook sporten als men even tijd heeft. Wachten tot 
een baan droog is past niet meer. 
 
Dus dit gaat nog wel discussie geven maar dit principe besluit is 
genomen. We gaan in overleg met de GRS of dit kan en of het mag en 
met name of er budget voor is binnen de GRS. Ook moeten we met de 
open toernooi commissie praten en de trainers.  
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Afijn, we dachten we houden iedereen op de hoogte waar we mee 
bezig zijn. Als je een sterke mening hebt, mail me alsjeblieft 

 
Groet, 
Victor 
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SAMENWERKING PTC 
 
 
Beste leden, 
 
Een hele korte mededeling over de plannen omtrent het samenwerken 
met PTC vanuit het bestuur.  
 
De besturen van PTC en ATV hebben vergaderd en er ontstaan 
contouren van het vormen van een vergaande samenwerking. Dit is dus 
niet een fusie maar een soort zusterverenigingen. We starten met de 
jeugd. Sommige leden weten dat we hier over nadenken en dus noem 
ik het hier even. 
 
Verder gaan we eerst de kippen laten broeden. Onder leiding van Siebe 
en mij gaan we beginnen met het naast elkaar leggen van activiteiten, 
competitie en trainingsmogelijkheden. Dan maken we een gedetailleerd 
plan en komen we met nadere mededelingen.  
 
Ouders en geïnteresseerde ouders met kinderen, weet dus dat we met 
een plan bezig zijn om de jeugdafdeling definitief opnieuw op te 
bouwen. 
 
Als jullie meer willen weten kun je Siebe en mij altijd even benaderen. 
Beter nog. Als je wilt helpen en de JC wilt versterken, kom helpen 
alsjeblieft. Op lange termijn hebben we ouders met kinderen nodig in 
de JC. 
 
Even geduld dus en dan komen beide besturen met nadere 
mededelingen! 

 
Groet, 
Victor  
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TENNISSCHOOL MAXIMUS 
 

 
Beste leden, 
 
Het volgende stukje is van Lennert van Maximus met aansluitend een 
commentaar van het bestuur; 
 
Het winterseizoen komt er weer aan! Gelukkig hoeven we daar in 
temperatuur momenteel nog niet al te veel van te merken, maar binnen 
de tennisschool is alle voorbereiding in volle gang. Afgelopen seizoenen 
hebben we wat uitdagingen gekend maar we staan weer bijna helemaal 
klaar om met jullie de baan op te gaan! Om ervoor te zorgen dat we de 
aandacht en communicatie met jullie hebben zoals die hoort te zijn 
hebben we besloten om met kleinere tennisparken te stoppen en ons te 
concentreren op de kwaliteit die onze grote verenigingen verdienen. 
We zijn in de voorbereiding naast het inplannen van alle lessen ook 
bezig om onze administratie beter te stroomlijnen en houden 
momenteel ook alle processen tegen het licht om te kijken waar we 
kunnen verbeteren in onze dienstverlening. Uiteraard horen we dan ook 
graag feedback over wat er goed gaat en wat er beter zou kunnen.  We 
doen onze uiterste best om zoveel mogelijk continuïteit tussen leraren 
en leerlingen te borgen, echter zijn ook wij onderhevig aan een krappe 
arbeidsmarkt tegenover een groeiend aantal leden die zowel tennis als 
padel oppakken. Voor de sporten natuurlijk fantastisch om te zien, voor 
ons soms wel een uitdaging om aan ieders wensen qua tijden en 
lesmomenten te kunnen voldoen. We gaan uiteraard ons best doen om 
iedereen zo goed als mogelijk tegemoet te komen maar vragen ook de 
ruimte om met jullie, indien het niet anders kan, te kijken naar 
alternatieve lesmomenten. 
  
We kijken er naar uit om jullie weer door de winter te begeleiden door 
een mooi seizoen op de baan! 
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Met sportieve groet, 
 
Lennert Kaptein 
Maximus Tennis 
Tel. 06-15582531 

 
 

Beste leden, 
 
Siebe en ik hebben de afgelopen maanden veel overleg gehad met 
Lennert en een aantal van zijn trainers. Daar zijn ook de lastige 
onderwerpen op tafel gekomen welke beter moeten. Om de 
samenwerking te verdiepen hebben we nu elke maand op zondag 
ochtend overleg. We vergelijken de agenda's, maken actiepunten en 
maken plannen voor de toekomst. Dit hadden we eerder moeten doen 
als bestuur. De communicatie is veel beter nu. 
 
Tijdens die gesprekken zijn we wederom onder de indruk van de kennis 
en de mogelijkheden die Lennert en zijn Maximus biedt. Denk hierbij 
aan de laatste kennis van de KNLTB of de ervaringen van beleid op een 
tennispark elders wat we kunnen gebruiken op ATV. Bijvoorbeeld op 
padelgebied hebben we best wat opgestoken van Maximus. 
 
De blik gaat op de toekomst. De laatste plooien worden gladgestreken 
administratief en dan gaan we padellen, de vrijdag trainingen 
herinrichten, jeugdleden werven via schooltennis en met PTC aan de 
slag.   
 
Siebe en ik zijn vol vertrouwen en we gaan er een mooie winter van 
maken. 
 
Groet, 
Victor 
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SCHOOLTENNIS 
 
 
Beste leden, 

 
De komende maanden gaan we dus proberen meer jeugdleden te 
trekken. We schreven al over de samenwerking met PTC. We hebben 
een tweede actie opgezet;  
 
Schooltennis! 
 
In de weken 38 en 40 gaat tennisschool Maximus op wel tien scholen in 
Alblasserdam de gymles vervangen voor tennisles. Maximus heeft 
trainers beschikbaar gesteld.  
 
We proberen de tweede week (40) de kinderen op ons park te krijgen. 
Dit is nog even puzzelen met vervoer. Als dit niet lukt gaan we ook de 
tweede les op school geven. 
 
Alles natuurlijk om jonge kinderen die naast de zwemles nog geen 
sportkeuze gemaakt hebben, te verleiden te gaan tennissen. Zo kunnen 
we wellicht opnieuw aan de jeugd gaan bouwen. 
 
Als je ideeën hebt of wilt helpen meldt je aan bij de JC. Hier hebben we 
ook goed nieuws. Laura, Nanna en Floor die al jaren samen een deel 
van het meidenteam vormen onder de bezielende leiding van Davina en 
Victor ( ����), gaan in de jeugdcommissie. Superleuk en heel veel plezier 
meiden! 

 
Groet, 
Siebe 
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CLUBKAMPIOENSCHAPPEN VAN VROEGER 
 
 
Zaterdag 24 juni fietste ik tegen 11.30 uur naar de tennisbaan om een 
leuke  gemengd dubbel van de clubkampioenschappen 2023 te gaan 
bekijken. (althans dat dacht ik) 
 
Het was aardig stil op het park. Op baan 6 stond een HE, baan 5 werd 
speelklaar gemaakt en op baan 1 t/m 4 stond niemand. Op het terras 
zaten 3 heren en ik hoorde dat de GD wegens ziekte van een van de 
dames niet doorging.  
 
Via een omweg ging ik weer op huis aan en ondertussen gingen mijn 
gedachten terug naar de clubkampioenschappen van de jaren 70 en 80 
van de vorige eeuw. 
 
150 leden, in totaal twee banen en geen verlichting. Er was een wachtlijst 
een soort ballotage en je kon pas jeugdlid worden als je 10 jaar was. 
 
Deze clubkampioenschappen werden jaarlijks gehouden in de 
weekenden van de maand september. 
 
Er waren 5 categorieën: HE-DE-HD-DD-GD 
 
Er werd door praktisch ieder lid voor 3 onderdelen ingeschreven en er 
was ook nog een verliezersronde. 
 
Onze legendarische commissaris technische zaken Jan Treure wist deze 
wedstrijden op sublieme wijze in goede banen te leiden. Ondersteund 
door Pim en Pol maar vooral door zijn vrouw Elly en zoon Henk. 
 
Op woensdag ontving je een kaartje in de brievenbus met daarop 
aangegeven de dag en het uur dat je moest spelen. Zat je op voetbal 
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dan werd je meestal op de zondag ingedeeld en zat je op hockey dan 
speelde je jouw wedstrijden op de zaterdag. Ook met de 
geloofsovertuiging werd rekening gehouden. Het zat ook nog zo 
kunstig in elkaar dat je jaarlijks in het begin van het toernooi ook nog 
een andere tegenstander had.  
 
Het kwam zelden voor dat iemand kwam zeuren dat hij op de geplande 
tijd een andere afspraak had. Je kwam gewoon. Zowel op de zaterdag 
als de zondag was het vanaf 9.00 uur ’s ochtends een drukke boel op en 
rond de 2 tennisbanen, in het clubhuis en op veld 2 van de Hockey. Je 
nam de kinderen, voetballen, vliegers en de picknickmand mee en 
iedereen had het naar zijn zin. Het was al aardig donker voordat we ’s 
avonds huiswaarts keerden. 
 
Mooie spannende wedstrijden tussen jong en oud. 
 
Een herendubbel tussen Meneer Kooper - Edward Filon en Teun de 
Baat - Walter de Zeeuw. 
 
Uiteindelijk toch nog weer gewonnen door de “oudjes” Kooper&Filon 
waarbij Jan Treure na afloop een heel gedicht had gemaakt over het 
leeftijdsverschil van deze 4 deelnemers. 
 
ATV had zijn eigen “Federer-Nadal” finale. Ronald van Griethuisen en 
Arjan Besteman twee sterke B- spelers speelden jaren achtereen een 
spannende HE-Finale waarbij Ronald de meeste keren heeft gewonnen. 
Ook bij de dames was het jaren achtereen een zelfde finale tussen 
Judith Kooper en ondergetekende. Na 6 succesvolle jaren was het niet 
Judith die het dames-kampioenschap van mij overnam, maar mijn 13 
jarige dochter Annemiek. Dan vond ik wel een eer. Judith werd daarna 
DE CLUBKAMPIOEN ALLER TIJDEN van ATV. Zij verzamelde de meeste 
DE titels bij ATV ooit gespeeld (11 keer). Chapeau. 
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Als het je lukte om al die weekenden je partijen te winnen dan moest je 
op de  laatste zaterdag van september wel flink aan de bak. 4 partijen 
en maar wat graag wilden wij (Ronald, Arjan, Judith en ik) die allemaal 
op één dag spelen.  
 

o Om 10.00 uur de halve finale van de GD 
o Om 13.00 uur finale DE 
o Om 15.00 uur finale DD 
o En bij winst om 16.00 uur de finale GD 

 
Als bewijs sluit ik het wedstrijdkaartje van 22 september 1980 bij. 
 
Een tijd binnen ATV om nooit te vergeten! 
 
Voor zover ik het nu kan overzien zijn er nog maar zo’n 15 leden op de 
huidige ledenlijst van ATV die deze (in mijn ogen) glorieuze 
clubkampioenschappen ook hebben meegespeeld.  
 
Was in die jaren alles beter? Nee, anders. 
 
We hadden misschien een minder jachtig bestaan en werden niet, zoal 
nu,  door de voortsnellende maatschappij geleefd. Mensen willen nu 
nog wel deelnemen aan de competitie of een clubkampioenschap maar 
dan moet het wel in het totale plaatje passen op de dag en het tijdstip 
die de deelnemer het beste uitkomt. Voor een toernooi-commissie veel 
moeilijker te plannen. En dus ook niet te vergelijken met de jaren 70 en 
80 van de vorige eeuw!! 
 
Ik word oud maar tennis nog steeds met heel veel plezier en zodra de 
nieuwe padelbanen er liggen ben ik van de partij. 
 
Lisette van Beest 
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